
Mladi
nas boste
zamenjali...

Ob 4. juliju je bilo v Ljubljani tradicional-
no srečanje borcev NOV in mladine, katere-
ga gostitelj smo bili letos šiškarji. Udeležen-
ci srečanja (sodelovalo je 21 občinskih orga-
nizacij ZZB NOV in socialistične mladine iz
vseh republik in pokrajin Jugoslavije, dele-
gacije pa so skupno štele preko 540 članov)
so 3. julija prisostvovali slavnostni akademiji
v dvorani Tivoli, 4. julija dopoldne pa so se
pridružili množici delavcev Iskre, ki so v
Pržanu praznovali 25-letnico tovarne. Pome-
šali smo se v množico in nekaj naših gostov
zaprosili za kratek razgovor. Tole so nam
povedali:

Gligor GOCEVSKI, Kavadarci
Prvič sem na takšnem srečanju in moram

priznati, da je to dobra zamisel. Zlasti za
nas borce, je to izredno pomembna manife-
stacija, priložnost, ko lahko obudimo spomin
na težke in slavne dni NOV, ko smo v krvi
kovali bratstvo. Nad Ljubljano pa sem iz-
redno presenečen. Je izredno lepo mesto pa
tudi organizacija je odlična. Upam, da se bo-
mo prihodnje leto tudi pri nas, v Kavadar-
cih, tako odrezali...

Toško JOVANOV, Negotin
Dobro je, da se iboroi sreoujejo z mladi-

mi. Mladim je to všeč, hkrati pa nas takšna
srečanja tudi zavezujejo. Če bo treba, bomo
tudi mi stopili v bran domovine, tako kot so
to pred 34 leti storili tovariši borci, s kate-
rimi smo danes pri vas.

Marica STOJKOVIC, Kragujevac
Prvič sem na takšnem srečanju, upam pa,

da ne zadnjič. Organizacija je odlična, to
smo pravzaprav tudi pričakovali. V Ljublja-
no se bom še vrnila, saj tako lepega mesta
in takšnih Ijudi inisem še videla.

Mirko MILOŠEVie, Novo Sarajevo
Bil sem že na skoraj vseh dosedanjih sre-

čanjih in prišel bom vedno, dokler bom mo-
gel. Vsako leto nas je manj, toda to me ne
skrbi. Kajti stare, zgubane obraze zamenju-
jejo mlade, nasmejane oči, polne moči in
upanja. Letos je razmerje — polovica borcev,
polovica mladih. Drugo leto bo mladih že ve-
liko več. Prevzeti boste morali to lepo in
odgovorno nalogo, mladi boste morali naj-
prej kovati bratstvo in enotnost in se boriti
za cilje, ki smo si jih zastavili.

Lucija JURIŠIC, Bosanski Brod
Fantastično! Prelepo! Kaj takšnega še ni-

sem doživela! Prvič sem na srečanju borcev
NOV in socialistične mladine in moram reči,
da mi je izredno všeč. Dobra organizacija,
odlično yodstvo, prijateljsko vzdušje, čudo-
viti kraji so name napravili nepozabne vtise.
Takih ali podobnih srečanj bi moralo biti še
več, saj se mladi spoznamo med seboj, sp<>
znamo pa se tudi z junaštvi borcev v naši
herojski NOB, in tako bomo znali pridobitve
NOB še bolj ceniti. Na takih srečanjih se
mladi spoznamo in zbližamo med seboj, spo-
znamo in zbližamo pa se tudi z borci, ki so
nam povedali veliko svojih doživljajev in
opisali mnogo junaških dejanj, tako svojih
kot svojih soborcev. A. Logar
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